

因欧洲业务发展需要，中车株机奥地利研发中心拟招聘如下职位：

Due to the development of the business in Europe, the following positions are available at the R&D Centre Austria of CRRC ZELC:

1. 招聘职位：轨道交通车辆认证工程师 2~3 人

职位描述：

- 承担欧盟铁路技术法规研究；
- 承担欧盟铁路产品认证体系、流程研究；
- 承担公司相关产品在欧洲的认证技术支持工作；
- 承担与欧洲铁路认证相关方进行技术交流；
- 协助部门领导开展其他技术管理工作。

职位要求：

- 本科及以上学历
- 专业要求：电气类、机械类，有轨道交通行业经验优先
- 良好的组织、策划能力及沟通、协调能力

1. Recruitment position: Rail Vehicle Homologation Engineer (2~3 Positions)

Job Description:

- Research on EU railway technical regulations.
- Research on EU railway product homologation systems and processes.
- Technical support work for the homologation of the company's relevant products in Europe.
- Technical communication with relevant parties of European railway homologation.
- Assist the department head in other technical management work.

Job requirements:

- Bachelor degree or above.
- Professional requirements: electrical or mechanical profession, experience in rail transportation industry is preferred.
- Good organizational and planning skills as well as communication and coordination skills.

2. 招聘职位：信号系统技术工程师 2~3 人

职位描述：

- 承担欧洲铁路信号系统技术研究；
- 承担公司整车开发过程中信号系统与车辆的系统集成；
- 承担与欧洲信号系统供应商的技术交流；
- 配合信号系统供应商开展相关认证工作；
- 协助部门领导开展其他技术管理工作。

职位要求：

- 本科及以上学历
- 专业要求：电气类、机械类，有轨道交通信号行业系统开发经验优先

- 良好的组织、策划能力及沟通、协调能力

2. Recruitment position: Signaling System Technical Engineer (2~3 Positions)

Job Description:

- Technical studies of European railway signaling systems.
- Undertake system integration of signaling systems with vehicles in the development of the company's complete vehicles.
- Undertake technical exchanges with European signaling system suppliers.
- To cooperate with the signal system suppliers in the relevant homologation work.
- Assist the department head in other technical management work.

Job requirements:

- Bachelor degree or above.
- Professional requirements: electrical or mechanical profession, system development experience in rail transportation signaling system industry is preferred.
- Good organizational and planning skills as well as communication and coordination skills.

3. 招聘职位：技术管理工程师 1 人

职位描述：

- 承担部门制度建设与流程管理；
- 承担用户文件编制、管理；
- 承担技术信息情报管理；
- 承担人员能力提升管理；
- 协助部门领导开展其他技术管理工作。

职位要求：

- 本科及以上
- 专业要求：管理类、电气类、机械类，有轨道交通行业经验优先
- 懂中文；懂英语、德语优先
- 良好的组织、策划能力及沟通、协调能力

3. Recruitment position: Technical Management Engineer (1 Position)

Job Description:

- Undertake departmental organisational development and process management.
- Undertake client documents compilation and management.
- Undertake technical information and intelligence management.
- Undertake personnel skills enhancement management.
- Assist the department head in other technical management work.

Job requirements:

- Bachelor degree or above.
- Professional requirements: management, electrical or mechanical profession, experience in rail transportation industry is preferred.
- Knowledge of Chinese; knowledge of English and German is preferred.
- Good organizational and planning skills as well as communication and coordination skills.

4. 招聘职位：技术文件工程师 1 人

职位描述：

- 承担轨道车辆用户文件编制、管理工作；
- 承担轨道车辆用户文件体系建设工作；
- 协助部门领导开展其他文件类工作。

职位要求：

- 本科及以上
- 专业要求：电气类、机械类，有轨道交通行业经验优先
- 良好的组织、策划能力及沟通、协调能力

4. Recruitment position: Technical Documentation Engineer (1 Position)

Job Description:

- Undertake the compilation and management of client documentation for rail vehicles.
- Undertake the construction of documentation systems for rail vehicles clients.
- Assist the department head in other documentation type work.

Job requirements:

- Bachelor degree or above.
- Professional requirements: electrical or mechanical profession, experience in rail transportation industry is preferred.
- Good organizational and planning skills as well as communication and coordination skills.

5. 招聘职位：产品平台工程师 1 人

职位描述：

- 承担欧洲轨道车辆产品技术分析；
- 承担公司面向欧洲的产品平台策划；
- 承担基于平台的产品技术方案开发；
- 协助部门领导开展其他工作。

职位要求：

- 本科及以上
- 专业要求：电气类、机械类，必须有轨道交通行业经验

- 良好的组织、策划能力及沟通、协调能力

5. Recruitment position: Product Platform Engineer (1 Position)

Job Description:

- Undertake technical analysis of European rail vehicle products.
- Undertake the conception of the company's product platform for European market.
- Undertake the development of platform-based product technology concepts.
- Assist the department head in other work.

Job requirements:

- Bachelor degree or above.
- Professional requirements: electrical or mechanical profession, experience in rail transportation industry is required.
- Good organizational and planning skills as well as communication and coordination skills.

6. 招聘职位：市场技术工程师 1~2 人

职位描述：

- 承担欧洲市场技术调研；
- 承担售前技术方案开发；
- 承担投标技术文件审核；
- 承担售中项目技术支持等工作；

职位要求：

- 本科及以上
- 专业要求：电气类、机械类
- 有轨道交通行业经验者
- 良好的组织、策划能力及沟通、协调能力

6. Recruitment position: Technical Marketing Engineer (1~2 Positions)

Job Description:

- Undertake technical research for the European market.
- Undertake pre-sales technical solution development.
- Undertake the examination of technical documents for tenders.
- Undertake the technical support of in-sales projects.

Job requirements:

- Bachelor degree or above.
- Professional requirements: electrical or mechanical profession.
- Experience in the rail industry.
- Good organizational and planning skills as well as communication and coordination skills.

